
ادای احترام والیبال 
نشسته به مادر و 

فرزند شهید الداغی
اعضای تیم ملی والیبال نشسته پس 
از قهرمانی در بازی های پاراآسیایی 
هانگژو، به مادر و فرزند شهید 
الداغی ادای احترام کردند. اعضای 
تیم ملی در حضور غفور کارگری 
رئیس کمیته ملی پارالمپیک و در 
حالی که لباس های منقش به تصویر 
این شهید را بر تن کرده بودند، با 
اهدای گل با شاهنده گرامی مادر 
شهید و آوا الداغی فرزند شهید که 
سرپرست معنوی کاروان فرزندان 
ایران در بازی های پاراآسیایی هانگژو 

نیز هست، عکس یادبود گرفتند.

البرز قهرمان اولین 
دوره مسابقات بیسبال 

زیر ۱۳ سال کشور
نخستین دوره بیسبال زیر ۱۳ سال 
ایران که با حضور سه تیم البرز ، 
خراسان رضوی و بوشهر به میزبانی 
ورزشگاه ملی بیسبال در کرج برگزار 
شده بود با قهرمانی میزبان به 
پایان رسید.  مراسم اختتامیه و 
یز تیم های قهرمان  اهدای جوا
۱۳ ساله های  لیگ بیسبال زیر 
ایران با حضور نوروزی و فرهادی زاد 
نایب رئیسان کمیته ملی المپیک 
و فروغی رئیس اداره کل ورزش و 
جوانان البرز و هومن منصوریان 
رئیس انجمن بیسبال کشور برگزار 
شد. تیم بیسبال کرج که در روز 
نخست با نتیجه نزدیک ۲۳ بر ۲۲ 
از سد تیم خراسان گذشته بود با دو 
پیروزی قهرمان این رقابت ها شد و 
خراسان و بوشهر در رده های بعدی 
قرار گرفتند. نواب رئیس کمیته 
ملی المپیک به دلیل بازگشت 
بیسبال به رقابت های المپیک و 
لزوم حمایت از این رشته ورزشی 
۲۰۲۸ به این  برای رقابت های 
فستیوال آینده ساز آمدند و از برنامه 
کمیته ملی المپیک از این تیم 
سخن گفتند. تیم ملی بیسبال ایران 
سه هفته دیگر در همین ورزشگاه 
در رخدادی تدارکاتی میزبان اردوی 
مشترک با پاکستان قهرمان زون 

میانه و غرب آسیا است.

 تصمیم جنجالی داوران 
در تاتامی مجارستان

 ناکامی کومیته تیمی
در یک قدمی نیمه نهایی

در ادامه مسابقات قهرمانی جهان 
کاراته که به میزبانی مجارستان در 
حال برگزاری است، تیم ملی کاراته 
مردان بعد از ۲ پیروزی ۳-صفر 
مقابل تیم های سوئیس و لیتونی در 
سومین مبارزه الجزایر را هم با نتیجه 
۳-۱ شکست داد. اما در چهارمین 
مبارزه و در دیداری حساس مقابل 
تیم قدرتمند آذربایجان در حالی که 
عسگری و اباذری مبارزه های خود 
را با برد تمام کردند، خدابخشی، 
گنج زاده و پورشیب مبارزه های خود 
را واگذار کردند. در این میان بازی 
پورشیب با حرف و حدیث های 
زیادی همراه بود؛ پنجمین مبارزه 
با نتیجه ۱-۱ همراه بود اما در حالی 
که تنها ۱ دقیقه و ۱۰ ثانیه تا صعود 
تیم ملی به نیمه نهایی باقی مانده 
بود، پورشیب با اجرای تکنیک یوکو 
۱ امتیاز با موافقت هر ۳ داور کنار 
گرفت اما مصدومیت کاراته کای 
آذربایجانی و توقف چندثانیه ای بازی 
در این صحنه ورق را برگرداند. داوران 
شدت ضربه پورشیب را بیش از حد 
سنگین تشخیص دادند و کاپیتان 
را اخراج کردند تا سومین شکست 
تیم ملی رقم بخورد. با این باخت تیم 
ملی در مجموع ۳-۲ مقابل تیم ملی 
آذربایجان شکست خورد. همچنین 
تیم ملی کومیته تیمی دختران هم 
بعد از برد مقابل کره جنوبی در 
دومین دیدار ۳-۱ مقابل قزاقستان 
شکست خورد. با شکست تیم 
آذربایجان مقابل اردن و هم چنین 
شکست قزاقستان تیم های کومیته 
تیمی مردان و دختران کشورمان از 

دور رقابت ها کنار رفتند.

 zخبر

پیام خانلرخانی:

اعمال نفوذ شد و یک طلا را از ما گرفتند

سرمربی تیم ملی پاراتکواندو تأکید کرد، دو مدال نمایندگان کشورمان در 
روز پایانی مســابقات پاراتکواندو بازی های پاراآســیایی هانگژو باید طلایی 
می شــد. علیرضــا بخــت هــم می توانســت طلا بگیــرد، امــا در دیــدار فینال 
مقابــل کــره جنوبــی اعمال نفوذ شــد و مدال طــلا را از ما گرفتنــد وگرنه این 
وزن هم می توانســت طلا شــود. خدا را شــکر در پایان چهار نماینده پسران 
دو طلا و دو نقره گرفتند. امیدوارم توانســته باشــیم دل مردم را شــاد کنیم.

مهسا جاور:

قطعاً سهمیه المپیک می گیریم

ملی پــوش قایقرانــی گفــت: در انتخابــی المپیــک همه کشــورها بــا بهترین 
شــرایط می آیند. ما تنها از چین جا ماندیم. وقتی این کشــور در مســابقات 
جهانــی نیســت قطعــاً ســهمیه را می گیریــم و تمــام تلاش مــان را می کنیــم. 
امیــدوارم بــرای کســب ســهمیه المپیــک بــه جایگاه بهتــری برســیم. در دو 
نفره ســنگین وزن رقابت کردیم، اما در ســبک وزن چین توانســت با کسب 

مــدال طلا ســهمیه المپیــک را بگیرد.

میثم دلخانی:

پرونده وزن المپیکی برایم بسته شد

قهرمــان جهــان در ســال ۲۰۲۱ گفــت: خواســتم یــک بــار شانســم را در وزن 
المپیکــی 6۰ کیلوگــرم امتحــان کنم، کادرفنی هم ایــن فرصت را به من داد 
کــه بتوانــم خــودم را محک بزنم. خوب شــد در یک مســابقه رســمی خودم 
را امتحــان کــردم کــه جــواب مثبتــی نگرفتم و برگشــتم به 63 کیلــو و چرخه 
را از همین وزن شــروع خواهم کرد. در واقع امســال پرونده وزن المپیکی 

برایم بســته شد.«

انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

 فائزه زمانی
روزنامه نگار

 zگزارش
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نس  ژا آ ن  مورا ز پیش مأ رو دو 
بین المللی کنترل و مبارزه با دوپینگ 
)وادا( به صورت سرزده به خانه 
)کیانوش رستمی و علی داودی( دو 
تن از ملی پوشان نامدار وزنه برداری 
ایران رفتند تا از آنها تست دوپینگ 
اخذ کنند. نکته جالب توجه در 
این ماجرا گرفتن تست دوپینگ 
از کیانوش رستمی بود؛ زیرا نواب 
بی  ن سرمر ا عنو به  نصیرشلال 
تیم ملی وزنه برداری قبل از اعزام 
پولادمردان به جهانی عربستان، 
روی نام رستمی خط قرمز کشیده 
بود و با حذف او از گردونه امتیازی 
وکسب سهمیه ورودی به پاریس، در 
عمل ثابت کرد که تمایلی برای ادامه 
همکاری و حضور این وزنه بردار 
در تیم ملی برای کسب سهمیه 
المپیک پاریس ندارد؛ اتفاقی که به 
نظر می رسد مسئولان فدراسیون 
هم موافق آن بودند. به همین بهانه 
سراغ کیانوش رستمی رفتیم تا 
ببینیم شرایط و نظر رکورددار پیشین 
وزنه برداری جهان و المپیک در 
خصوص موقعیت سرنوشت ساز و 
حساس پیش آمده برای او چیست.

 
دومین بار است در دو ماه 

اخیر وادا سرزده از من 
تست گرفت

کیانوش رستمی ملی پوش دسته 
وزنی ۸9 کیلوگرم وزنه برداری ایران 
ز رقابت های جهانی  که تا قبل ا
۲۰۲۳ ریاض عربستان در جایگاه 
لمپیکی برای  چهارم رتبه بندی ا
کسب سهمیه ورودی به بازی های 
المپیک فرانسه قرار داشت و یکی 
از امیدهای اصلی کسب سهمیه در 
پاریس است، در خصوص حضور 
سرزده افسران آژانس بین المللی 
کنترل و مبارزه با دوپینگ در منزل 
شخصی او و نمونه گیری از قهرمان 

المپیک ۲۰۱6 ریو تأکید دارد: »این 
برای دومین مرتبه است که در 
طول دو ماه گذشته مأموران وادا 
برای نمونه گیری سرزده به خانه من 
می آیند. کلاً برای من بعد از این همه 
سال حضور در تیم ملی و مسابقات 
مختلف، تست دوپینگ اتفاقی عادی 
است؛ اما احتمالاً برای شما از این 
جهت حضور افسران وادا در خانه 
من جالب توجه بوده است، چون 
کادرفنی و فدراسیون من را از مسیر 
کسب سهمیه ورودی به بازی های 
المپیک و حضور در رقابت های 
جهانی عربستان و بازی های آسیایی 
کنار گذاشتند. من که عرض کردم 
دادن تست دوپینگ برایم عادت 
شده و طبیعی است؛ اما مطمئناً 
دید عموم مردم به خاطر حواشی که 
برایم قبل از جهانی عربستان ایجاد 
شد، نسبت به این موضوع متفاوت 
است. من همین ماه گذشته هم 
مثل حالا تست دوپینگ دادم و اصلاً 
در این خصوص مشکلی نداشته و 
ندارم. چون به عنوان یک وزنه بردار 
حرفه ای می دانم که چه شرایطی را 

باید داشته باشم.«
 

چون نامم در حوضچه 
جهانی وادا است هر لحظه 

باید آماده باشم
رستمی با بیان این مطلب که چون 
او هنوز از دنیای قهرمانی و تیم ملی 
وزنه برداری خداحافظی نکرده و 
به عنوان وزنه بردار»فعال« نامش 
همچنان در حوضچه جهانی آژانس 
بین المللی کنترل و مبارزه با دوپینگ 
و لیست وادا وجود دارد باید هرلحظه 
منتظر حضور سرزده افسران کنترل 
دوپینگ باشد، گفت: »قطعاً به عنوان 
وزنه بردار فعال، چون اسمم در تیم 
ملی وزنه برداری هست و فدراسیون 
وزنه برداری بعد از این همه مدت من 
را همچنان در بلاتکلیفی نگه داشته 
است، باید همیشه در فرم ایده آل 
و مهیای حضور سرزده مأموران و 

افسران جهانی وادا باشم. این هم 
در نوع خودش یک اتفاق عجیب و 
بی سابقه است. کادرفنی و مسئولان 
فدراسیون با اینکه می دانند من 
در لیست فعال وزنه برداران حاضر 
در مسیر کسب سهمیه ورودی به 
بازی های المپیک ۲۰۲4 پاریس 
قرار دارم، اما به این موضوع هیچ 
توجهی ندارند. مگر می شود من 
در لیست فعال وزنه برداران ایران 
باشم، اما هیچ جایی در تیم ملی 

نداشته باشم؟«
 

هم با وزیر صحبت کردم، 
هم با رئیس فدراسیون 

جهانی
نایب قهرمان بازی های المپیک 
۲۰۱۲ لندن در مورد اینکه آیا برای 
تعیین تکلیف شرایطش و رهاشدن 
از بند این بلاتکلیفی مکاتباتی با 
مسئولین عالی رتبه ورزش کشور و 
فدراسیون جهانی وزنه برداری نیز 
داشته است یا نه می گوید: »بله. 
چندی پیش بعد از اینکه خیلی 
ناجوانمردانه من را از ترکیب تیم 
ملی وزنه برداری ایران در رقابت های 
ر گذاشتند  جهانی عربستان کنا
تا این گونه با سرنوشت من برای 
لمپیک  ا رودی  و کسب سهمیه 
۲۰۲4 پاریس که در مشتم بود بازی 
شود، هم با کیومرث هاشمی، وزیر 
ورزش و جوانان و هم با محمد جلود، 
رئیس فدراسیون جهانی وزنه برداری 
مکاتباتی داشتم و حتی با آنها در این 
خصوص صحبت کردم. این عزیزان 
هم نظراتشان را به رئیس فدراسیون 
وزنه برداری انتقال دادند. اما چیزی 
که می بینیم این است که تا به امروز 
در عمل هیچ اتفاقی بابت اینکه من 
از بلاتکلیفی که در آن هستم خلاص 
شوم برایم رقم نخورده است. حتی 
شنیدم که مسئولان فدراسیون 
وزنه برداری به جای اینکه دنبال 
حل شدن مشکلی که برایم ایجاد 
شده باشند، پشت صحنه تلاش 

می کنند تا کلاً نتوانم از حق و حقوقم 
برای حضور در بازی های المپیک 
فرانسه و کسب سهمیه پاریس 
دفاع کنم. مسئولان فنی و مدیریتی 
قبول داشته باشند یا نه، من الان 
وزنه بردار فعال به حساب می آیم 
و جلوی اسمم هم نام ملی پوش 
وزنه برداری ایران خورده است. 
بنابراین وقتی من هم تمرین دارم 
و شرایط رکوردی ام خوب است و 
هم اینکه هر لحظه مهیای حضور 
سرزده مأموران وادا برای نمونه گیری 
هستم، آنها باید نسبت به شرایط 
من و بی تفاوتی که نسبت به این 

موضوع دارند پاسخگو باشند.«
 

»قطرکاپ« بسوزد، باید قید 
پاریس را بزنم!

کیانوش رستمی در خصوص اینکه 
آیا می تواند در تورنمنت جایزه بزرگ 
) گرندپریکس( قطر که قرار است از 
روز ۱۳ تا ۲۳ آذرماه جاری به میزبانی 
شهر دوحه با حضور مدعیان کسب 
سهمیه ورودی به المپیک ۲۰۲4 
پاریس برگزار شود شرکت کند و 
به چرخه کسب سهمیه ورودی به 
المپیک بازگردد، تأکید دارد: »بله. 
تنها فرصت باقیمانده من برای 
اینکه بتوانم بار دیگر به چرخه کسب 
سهمیه ورودی المپیک پاریس 
برگردم، همین »قطرکاپ« است. 
من برای انجام رکوردگیری و اینکه 
کادرفنی و فدراسیون وزنه برداری 
در جریان شرایط آمادگی ام قرار 
بگیرند، کتباً به سجاد انوشیروانی 
رئیس فدراسیون وزنه برداری نامه 
زدم و اعلام کردم که آماده ام تا بعد 
از رکوردگیری در این رویداد حاضر 
شوم. قطرکاپ برای من که دنبال 
ثبت یک رکورد در بازی های المپیک 
پاریس هستم یک فرصت طلایی 
و حیاتی است. بنابراین خواهشم 
از مسئولان فدراسیون این است 
که تکلیفم را هرچه سریع تر روشن 

کنند.«

 پیشنهاد خارجی دارم
ستاره پرافتخار وزنه برداری ایران و 
دارنده ۲ نشان طلا و نقره بازی های 
المپیک ریو و لندن معتقد است که 
اگر کادرفنی و مسئولان فدراسیون 
وزنه برداری دوست ندارند با او 
همکاری کنند و نامش را برای 
لمللی  بین ا تورنمنت  حضور در 
لمپیک( در  قطرکاپ )گزینشی ا
لیست ملی پوشان وزنه برداری ایران 
قرار دهند، هیچ اجباری در کار 
نها با او همکاری  نیست، فقط آ
و رضایتنامه اش را امضا کنند تا 
بتواند به پیشنهادات خارجی که 
دارد پاسخ مثبت دهد تا فرصت 
حیاتی المپیکی شدن از دست نرود: 
»ببینید، مشابه ماجرایی که برای 
من در چند ماه گذشته رخ داده و 
کادرفنی و فدراسیون خیلی تمایلی 
برای ادامه همراهی و همکاری من با 
تیم ملی وزنه برداری ایران ندارند، در 
رشته کشتی هم داشتیم. کادرفنی 
تیم ملی کشتی فرنگی همین چند 
سال پیش با علی ارسلان فرنگی کار 
تیم ملی ایران مثل من برخورد 
کردند و تمایلی برای همکاری با او 
نداشتند. اما علیرضا دبیر با درایت 
خوبی که در این خصوص داشت، 
رضایتنامه ارسلان را امضا کرد و 
نهایت همکاری را با او داشت تا 
این کشتی گیر بتواند ادامه مسیر 
قهرمانی خود را در کشور صربستان 
دنبال کند. اتفاقاً همه دیدیم که این 
فرنگی کار موفق شد قهرمان جهان 
شود و الان جزو ستاره های کشتی 
صربستان است. در حالی که اگر 
اینجا می ماند قطعاً باید با کشتی و 
دنیای قهرمانی خداحافظی می کرد. 
خواهش من هم از مسئولان این 
است، اگر تمایلی برای ادامه حضور 
من در تیم ملی وزنه برداری ندارند، 
یتنامه ام را بدهند و با من  رضا
همکاری کنند تا بتوانم با پاسخ 
مثبت به پیشنهاد های خارجی خوبی 
که دارم، ادامه مسیر قهرمانی ام را 

جایی دیگر دنبال کنم.«

کیانوش رستمی، 
ستاره پرافتخار 

وزنه برداری ایران 
معتقد است که 
مدتی است چند 
پیشنهاد خوب 

خارجی از کشورهای 
دیگر دارد. اما 

چون او عاشق تیم 
ملی وزنه برداری 

ایران و کسب 
افتخار برای این 
آب و خاک است، 
تا به امروز هیچ 

واکنشی نسبت به 
پیشنهادات خارجی 
خود نداشته است. 

اما از الان به بعد 
چون حضور در 
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برای او حیاتی و 
بسیار ارزشمند 

است، اگر کادرفنی 
و مسئولان 
وزنه برداری 

خواهان ادامه 
حضور او در تیم 

ملی ایران نیستند، 
رضایتنامه اش 
را امضا کنند تا 

او به یکی از این 
پیشنهادات خوبی 

که دارد پاسخ 
مثبت بدهد.

ZOOM

کیانوش رستمی: پیشنهاد خارجی دارم

رضایتنامه ام را بدهند بروم
  برای حضور در قطرکاپ آمادگی ام را کتباً به انوشیروانی اعلام کردم

رضا عباسپور
روزنامه نگار


